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College van burgemeester en wethouders GOEDGEKEURD 
Zitting van 17 november 2020

Beleid en Uitvoering - Samenleving en 
Ontwikkeling

14 2020_B&W_00480 Nota van antwoord - Vragen C.U. over PIP de Wieden

Samenstelling:

Aanwezig:
de heer R. Bats, Burgemeester; de heer B. Harmsma, Wethouder; mevrouw T. Jongman, Wethouder; 
de heer M. Scheringa, Wethouder; mevrouw T. Bijl

Zijn eveneens aanwezig:
mevrouw henriette de Jong, loco gemeentesecretaris

Afwezig:
mevrouw J. Groot de, Secretaris

Nota van antwoord
Vraag en antwoord
Door de fractie van de Christen Unie zijn vragen gesteld over de PIP de Wieden. Hieronder vindt u 
onze antwoorden op de gestelde vragen.

 1.  Is het college – lees wethouder Bijl – voornemens in te spreken namens de raad wanneer 
deze Nota van Antwoorden wordt besproken in de Staten?

Antwoord:  In de Politieke Markt van 19 mei 2020, bij de bespreking van de reactie op ontwerp-PIP 
De Wieden, hebben raadsleden wethouder Bijl gevraagd om namens de raad in te spreken. 
Wethouder Bijl heeft aangegeven hiertoe bereid te zijn. Op basis van deze toezegging is wethouder 
Bijl voornemens om in te spreken, om de zienswijze van de raad kenbaar te maken en met de 
Statenleden hierover in gesprek te gaan. 

 2.  Klopt het dat deze Nota wordt geagendeerd voor PS op 9 december a.s.? En klopt de 
informatie dat vooraf er ook een discussie plaats vindt in de Statencommissie van 2-12-2020? 
Hoe loopt deze procedure?

Antwoord:  Provinciale Staten nemen naar verwachting op 9 december 2020 een besluit over het 
PIP, de Nota van Antwoord en de overige bijlagen. De indieners van zienswijzen kunnen gebruik 
maken van de mogelijkheid om in te spreken tijdens de Statencommissie op 2 december 2020. In de 
commissievergadering kunnen de indieners hun mening kenbaar maken en met Statenleden in 
gesprek gaan over hun zienswijze op het PIP. Na vaststelling door Provinciale Staten ligt het PIP 
inclusief bijlagen en de ontgrondingenvergunningen, waterwetvergunning en het peilbesluit 
gedurende zes weken ter inzage. De provincie informeert de indieners hierover te zijner tijd per brief. 
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 3.  Is het college bereid een gesprek te organiseren met de betreffende pachters, LTO en de 
TBO’s vooraf aan de behandeling in PS?

Antwoord:  Het college zal voor de behandeling in PS geen gesprek organiseren met de betreffende 
pachters, LTO en TBO’s. Het is aan de indieners van de zienswijzen om in de Statencommissie hun 
mening kenbaar te maken. Wethouder Bijl zal inspreken namens uw raad. Wel heeft wethouder Bijl na 
de Politieke Markt van 19 mei 2020 contact gehad met de riettelersvereniging De Wieden en met de 
inspreker namens de boeren in Blokzijl. Bovendien zijn we met gebiedspartijen in gesprek over wat 
vóór ons ligt. Ook hier heeft u aandacht voor gevraagd in de Politieke Markt van 19 mei jl. en dit is 
door wethouder Bijl toegezegd. U heeft gevraagd om met alle partijen samen te werken aan een 
toekomstperspectief voor inwoners en ondernemers. We hebben verkend hoe partijen hier 
gezamenlijk mee aan de slag willen. We zullen u op korte termijn informeren over de resultaten van 
deze gesprekken. 

 4.  Realiseert het college en de raad zich dat met deze Nota van Antwoord gezien de 
motivatie van de Provincie dat je binnen de – huidige maar ook toekomstige - PIP’s alle 
aanpassingen kunt verantwoorden als Provincie door te verwijzen naar Natura 2000 doelen. 
Zelfs als die weer muteren t.o.v. het Beheerplan! – En daardoor bedrijven en met name de 
rietsector op termijn in ruimtelijke zin volledig kunnen elimineren c.q. minimaliseren?

Antwoord:  De raad heeft met haar zienswijze nadrukkelijk aandacht gevraagd voor de 
consequenties voor bedrijven en met name de rietsector, en om een heroverweging gevraagd. GS 
motiveert in de Nota van Antwoord deze afweging, tussen het realiseren van de Natura2000 doelen 
en de consequenties voor inwoners en ondernemers. Het is aan Provinciale Staten hier een beslissing 
over te nemen. We realiseren ons dat we met het instrument PIP deze afweging aan de provincie 
laten. 

 5.  Wil het college de raad uiterlijk dinsdag in de Politieke Markt van 17/11 op de hoogte 
stellen wat de raad van het college op dit punt kan verwachten?

Antwoord:  Wethouder Bijl zal namens uw raad inspreken bij de Statencommissie van 2 december 
a.s.. Het is aan de raad om de inhoudelijke lijn voor deze inspraakreactie te bepalen en accenten mee 
te geven. Hiervoor willen we werkafspraken met u maken.

Vervolg
Zie de beantwoording.

Bijlagen
1. Schriftelijke vragen CU - PIP.pdf



Raadsvragen ChristenUnie inzake Nota van beantwoording PIP de Wieden. 

Algemeen. 

Vorige week heeft de ChristenUnie kennis kunnen nemen van de Nota van 

Antwoord PIP de Wieden van de Provincie Overijssel. Wij hebben daar enkele 

vragen over aan het college.                                                                                                       

In z’n algemeenheid: het raakt onze fractie – en naar ik verwacht de gehele 

raad en het college – hoe door provincie omgegaan wordt met de door de raad 

ingebrachte zienswijzen. Maar ook: hoe omgegaan wordt met alle 13 

ingebrachte zienswijzen uit het gebied.                                                                           

Hier wordt inderdaad het vertrouwen in de Provincie Overijssel geschaad 

vanwege de onjuiste constatering dat er wel gesproken is met de betreffende 

riettelers inzake de ambtshalve wijziging van de bestemming Agrarisch met 

waarden naar Natuur. Dat is gewoon NIET waar! 

Onze vragen: 

1. Is het College – lees wethouder Bijl – voornemens in te spreken namens 

de raad wanneer deze Nota van Antwoorden wordt besproken in de 

Staten? 

2. Klopt het dat deze Nota wordt geagendeerd voor P.S. op 9 december 

a.s.? En klopt de informatie dat vooraf er ook een discussie plaats vindt 

in de Statencommissie van 2-12-2020? Hoe loopt deze procedure?  

3. Is college bereid een gesprek te organiseren met de betreffende 

pachters, LTO en de TBO’s vooraf aan de behandeling in PS?  

4. Realiseert het College en de Raad zich dat met deze Nota van Antwoord 

– gezien de motivatie van de Provincie dat je binnen de – huidige maar 

ook toekomstige - PIP’s alle aanpassingen kunt verantwoorden als 

Provincie door te verwijzen naar Natura 2000 doelen. Zelfs als die weer 

muteren t.o.v. het Beheerplan! – En daardoor bedrijven en met name de 

rietsector op termijn in ruimtelijke zin volledig kunnen elimineren c.q. 

minimaliseren?  

5. Wil het college de raad uiterlijk dinsdag in de Politieke Markt van 17/11 

op de hoogte stellen wat de raad van het college op dit punt kan 

verwachten?  

Henk Boxum.                                                                                09-11-2020. 

Raadslid ChristenUnie Steenwijkerland 
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